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Abstract (en)
[origin: US2015283567A1] A paint spraying system is proposed with a paint spraying device with a paint spray gun with a fan for dispensing paint
via a spray head, which paint spraying device is connected via a paint line to a base station with a connector to a paint reservoir. In order to achieve
a low and uniform paint pressure which is required in the paint spray gun, the paint spray gun is equipped with a separate pressure reducing device
and the base station is equipped with a pressure monitor, which pressure reducing device and pressure monitor perform a pressure regulation of the
paint pressure in the system.

Abstract (de)
Es wird ein Farbsprühsystem (1) mit einer Farbsprüheinrichtung mit Farbspritzpistole (3) mit Gebläse zur Farbabgabe über einen Sprühkopf
(13) vorgeschlagen, die mit einer Basisstation (2) mit einem Anschluss (11) zu einem Farbreservoir (4) über eine Farbleitung (10) verbunden
ist. Zur Erzielung eines in der Farbspritzpistole (3) benötigten niedrigen und gleichmäßigen Farbdrucks wird die Farbspritzpistole (3) mit einem
separaten Druckminderer (12) und die Basisstation (2) mit einem Druckwächter (30) ausgestattet, die eine Druckregelung des Farbdrucks im System
vornehmen.
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